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1 

  

Er is geen norm voor een 

voedselbank, Ouder-Amstel 

is aangesloten bij 

voedselbank Diemen. Is er 

met deze locatie besproken 

of zij onze gemeente ook 

kunnen bedienen na de grote 

gebiedsuitbreiding? En zo ja, 

wat kwam er uit dit overleg? 

D66 Eind maart heeft een overleg met de 

Voedselbank plaatsgevonden. De voedselbank is 

vanaf januari 2024 overgestapt van het 

afleveren van pakketten naar een winkelfunctie, 

waardoor inwoners zelf de producten kunnen 

kiezen waar ze behoefte aan hebben. Het 

onderwerp gebiedsuitbreiding en de bediening 

door de Voedselbank in dat gebied is niet apart 

aan de orde gekomen. Mogelijk dat door de 

winkelfunctie dit gebied goed bediend kan 

worden. Dit onderwerp zal op de agenda voor 

een volgend overleg met de Voedselbank worden 

gezet.   

2 Pag. 14 Insteek m2 sportzaal 

bij VO school, zal wijzigen bij 

voorzieningen SMH: wat 

wordt hiermee bedoeld? 

D66 De tekst is niet teruggevonden op pagina 14, 

maar in de samenvatting op pagina 17.  

 

Hier wordt bedoeld: het uitgangspunt is dat er 

bij een VO school een sportzaal wordt 

gerealiseerd (zo is het in de m2 opgenomen).  

 

Er is sprake van realisatie van sportfaciliteiten op 

de zogenaamde Zuidkavel (ten zuiden van de 

SMH, ontwikkeling van Amsterdam). Deze 

faciliteiten kunnen in principe door de VO school 

gebruikt worden (in nadere afstemming met 

Amsterdam). Dit is van invloed op de 

ruimtebehoefte van de school zelf,  die wordt 

dan minder. 

3 Door het wegvallen van de 

Jan Hekmanschool raakt ook 

het jeugdplein haar plek 

kwijt. Voelt de gemeente 

zich niet verantwoordelijk 

hier te helpen een andere 

locatie voor te vinden? Zeker 

gezien de jeugdhulp plicht 

lijkt ons dat de gemeente 

hier een taak in zou moeten 

vervullen. 

D66 Voor jeugdhulp / jeugdgezondheidszorg heeft de 

gemeente geen verplichting om de huisvesting 

te regelen. Het is aan de gemeente zelf om te 

bepalen welke rol zij hierin wil nemen. Wil de 

gemeente hier een faciliterende rol vervullen, 

dan kan hier op een nader te bepalen moment 

voor gekozen worden.  

4 Wat gebeurt er met de het 

deel op de eerste verdieping 

van de Bindelwijk waar nu 

het consultatiebureau 

gevestigd is? 

D66 Dit is nu niet bekend. Op dit moment zijn alle 

partijen (gemeente, DUO+, OBA en GGD) druk 

bezig met de voorbereiding en uitvoering van de 

splitsing van de bibliotheekruimte en de plannen 

voor de herinrichting van beide delen na 

splitsing.  

De GGD is bezig met het bepalen van de 

benodigde totale ruimte en of zij nog m2 van de 

eerste verdieping wil behouden.  

Zodra dit alles duidelijk is zullen we dit 

kortsluiten.  



5 Zijn er al verkennende 

gesprekken geweest met 

grondeigenaren rond 

begraafplaats Karssenhof om 

de bereidheid om eventueel 

grond te verkopen te polsen? 

Zo ja, wat kwam er uit deze 

gesprekken? Of wordt de 

voorkeur gegeven aan 

gebruik van de 

gemeentegrond op de plek 

van de ijsbaan? 

D66 Nee, er zijn nog een gesprekken met 

grondeigenaren geweest.  

 

De Amstelbocht (ijsbaan) heeft een 

overeenkomst voor bestemming ijsbaan tot 15 

juni 2025. 

 

Of de locatie van de ijsbaan een optie is, is ter 

nadere uitwerking, net als gesprekken met 

grondeigenaren. Op korte termijn is dit nog niet 

nodig, pas richting 2030 wordt dit actueel (zie 

ook pagina 27.)  

6 Er wordt veel verwezen naar 

de woonzorgvisie. Wanneer 

kunnen we verwachten dat 

deze in de raad behandeld 

wordt? 

D66 Dit wordt Q3 of Q4 dit jaar. 

7 Wat is de invloed van het 

omzetten van gras naar 

kunstgras bij sportclubs op 

het oppervlakte groen in 

onze gemeente? 

D66 In oppervlakte groen (m2) wordt het oppervlak 

minder bij omzetten naar kunstgras. Een 

gemiddeld natuurgras voetbalveld is in 

oppervlakte ca. 6700m2. Die hoeveelheid 

omzetten naar kunstgras maakt het areaal echt 

groen dus minder. 

  

Achtergrond: De natuurgrasvelden worden 

onderhouden vanuit sportmiddelen en worden in 

de huidige situatie niet meegerekend in de 

oppervlakte te onderhouden groen in de 

gemeente. Dit betekent overigens niet dat de 

natuurgrasvelden geen rol spelen vanuit het 

perspectief van bijvoorbeeld natuur en 

klimaatadaptatie. 

 

Een keuze tussen kunstgras of natuurgras 

sportveld hangt af van een aantal met name 

praktische factoren. Door van natuurgrasveld 

naar kunstgrasveld over te stappen, kunnen de 

velden intensiever gebruikt worden 

(bespelingsnorm). Met de druk op de 

beschikbare velden is dit een manier om de 

wedstrijd- en trainingscapaciteit (iets) te 

vergroten.  

 

8 Blz 37. Primair onderwijs. Er 

worden IKC’s gepland. 

Mogen het ook andere 

vormen zijn? Gaat de keuze 

voor een onderwijsvorm nog 

naar de raad? 

 

GL De referentienormen die in het beleid worden 

gebruikt gaan uit van IKC's. Dit is het 

uitgangspunt voor het bepalen van de benodigde 

ruimte. Indien andere onderwijsvormen passen 

in deze ruimte is dit nog mogelijk, indien extra 

ruimte nodig blijkt zal t.z.t. moeten worden 

bekeken of dit nog kan. Extra ruimte leidt tot 

extra kosten voor de gemeente.   



9 Blz 53. 'Het is aan de 

partijen zelf om alternatieve 

huisvesting te regelen.'  

Waarom moeten zij dit zelf 

regelen? Is dit niet een taak 

van de gemeente? 

Vraag 3. Er is een tekort aan 

grote ruimtes. Wordt de 

gym/theaterzaal van de jan 

hekmanschool hiervoor 

gebruikt? 

GL Voor welzijnsvoorzieningen geldt dat de 

gemeente geen verplichting heeft om huisvesting 

te regelen. Het is aan de gemeente om zelf te 

bepalen welke rol zij hierin wenst te spelen / 

nemen. Wil de gemeente hier een faciliterende 

rol vervullen, dan kan hier op een nader te 

bepalen moment voor gekozen worden. 

 

Of de grote ruimte in de nieuwe Jan 

Hekmanschool breed gebruikt is niet bekend.  

 

 

 

10 Waar in de stukken zien we 

verslag van dit processtuk?  

OAA Ten behoeve van het opstellen van het 

visiedocument zijn diverse stakeholders 

gesproken. Hiervan zijn geen aparte verslagen 

gemaakt. De conceptteksten die op basis van de 

gesprekken zijn gemaakt, zijn nog een keer 

teruggelegd bij de betreffende stakeholder en 

daar waar nodig nog aangepast. Dit alles is 

verwerkt in het voorliggende visiedocument.  

 

Vervolgens is het concept visiedocument 

gedurende 4 weken ter inzage gelegd. Deze ter 

inzagelegging is via de gebruikelijke kanalen 

gepubliceerd. Op die manier kregen inwoners en 

ook stakeholders  de kans hun reactie te geven.  

11 Hoe is deze afstemming met 

inwoners en omwonenden 

uitgevoerd?  

OAA Zie het antwoord bij 10. 

12 In hoeverre is de negatieve 

kijk op kunstgras nog aan de 

orde?  blz 10  

Page 16 

OAA Per 2031 geldt een Europees verbod op de 

verkoop van rubberkorrels voor gebruik in de 

voetbalkunstgrasvelden. De rubberkorrels 

worden in de kunstgrasvelden gebruikt om de 

velden goede speeleigenschappen te geven. 

Voor het gebruik van rubberkorrels zijn 

alternatieven beschikbaar, bijvoorbeeld het 

gebruik van kurk. De rubberkorrels zijn nog het 

goedkoopst in aanschaf en gebruik.  

 

Bij de op de planning staande sportvelden 

betekent dat er geen gebruik wordt gemaakt van 

de rubberkorrels. Momenteel wordt onderzoek 

gedaan naar alternatieven voor het gebruik van 

rubberkorrels. Het is nog niet duidelijk welk 

alternatief het beste is. Wat wel duidelijk is, is 

dat de kosten voor vervanging van deze velden 

omhoog zal gaan door gebruik van ander 

materiaal. 



13 De termen ‘IKC’ en ‘alles-in-

één scholen met gymzaal’ 

worden op verschillende 

plekken door elkaar 

gebruikt. Onderwijskundig is 

het echter wat anders, 

wellicht qua m2 gebruik niet. 

Wat wordt er in dit beleid 

bedoeld en ligt er nu voor? 

Page 20 

OAA Er wordt hetzelfde mee bedoeld: een complex 

met school, gymzaal en kinderopvang, die met 

elkaar verbonden zijn onder één dak.  

 

In m2 is er geen verschil.  

 

 

14 In hoeverre zijn straks 

binnensportmogelijkheden 

op basis van 

wedstrijdwaardigheid? pag 2  

OAA Het is bekend dat er nu sportfaciliteiten zijn die 

niet voldoen aan de eisen om te gebruiken voor 

wedstrijden. Een mogelijke aanpassing speelt bij 

de sporthal in Duivendrecht.  

 

Voor de overige binnensportfaciliteiten geldt dat 

deze niet door Ouder-Amstel worden 

gerealiseerd, maar door Amsterdam (op de 

zogenaamde zuidkavel, ten zuiden van de SMH). 

Natuurlijk zullen we ons er hard voor maken dat 

deze faciliteiten wedstrijdwaardig zijn – voor 

zover Amsterdam zelf die doelstelling niet al 

heeft. 

15 Waarom wordt niet 

overwogen een politiepost te 

realiseren bij de locatie 

SMH? Gelet op ligging nabij 

DNK en ITT en daklozen 

opvang! Page 23 

OAA Het is aan de politie zelf om invulling te geven 

aan de politiebureaus en –posten, de gemeente 

gaat hier niet over. De politie heeft aangegeven 

dat er voor de gebiedsontwikkeling geen extra 

bureau of post nodig is, het bestaande is 

voldoende. Daarnaast geeft de politie aan dat al 

bestaande uitvalsbasis van grote meerwaarde is.  

16 Ten opzichte van eerdere 

memo’s is hier het alternatief 

oude Jan Hekman uitgehaald 

in dit overzicht. Kunt u dit 

uitleggen? Page 30 

OAA Het schema op pagina 29 geeft de onderdelen 

weer waar belangrijke investeringen mee 

gemoeid zijn en wanneer welke functie in de tijd 

kan worden verwacht (op basis van de huidige 

kennis / stand van zaken). Wat het toekomstige 

gebruik van de oude Jan Hekmanschool is, is nog 

niet duidelijk. Daarmee is het ook nog niet 

duidelijk of en welke investeringen voor dit 

gebouw nodig zijn en wanneer die zouden 

komen.  

17 In hoeverre is een indicatie 

aan te geven van inkomsten 

gemeentefonds?  blz. 30e  

OAA Op de zeer lange termijn waarover het beleid 

gaat is hier niet meer over te zeggen dan wat al 

in het rapport staat.  

 


